



Krokstadelva 27. september 2016

Referat fra møte i aktivutvalget mandag 26. september 2016.

Tilstede: Inger Isnes Tyse, Ole Johnny Petersen, Eli Tufte Hanssen, Ingvild Hoen, Ane Dyrkorn og Heidi Myklemyr.

Forfall: Øystein Andersen

Sak 50/16: Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte i aktivutvalget.

Innspill fra Kirsti Aas Hansen ang saken om løpere i egne løp: Hun ser ingen grunn til å ta opp denne saken igjen i styret da hun ikke ser på dette som et stort problem. Aktivutvalget aksepterer dette, og hadde også en runde om at det er fair play å ikke stille til start i terreng man er godt kjent i.

Sak 51/16: Referat fra styremøte.

Inger informerer fra styremøte:

- Det ble gitt mer informasjon om klubb-admin. Eiker går for en enkel utgave der de legger inn navn og fødselsdato. Kanskje Eventor blir en del av dett på sikt?
- Styret/Kirsti har bestemt at Ane får dekke egenandelen for reisen til Skottland.

Sak 52/16: Aktivitetsplan 2016

Nattløpet på Modum 4. oktober teller ikke i for tirsdagstrening siden det er høstferie og mange ikke har mulighet til å stille. Nattløpet teller for treningsløp.

Det blir trening klokka 17.00 den 8. november. Deretter blir det aktivavslutning.

Det blir muligens en løpetur/topptur søndag 16. oktober. Malin kommer tilbake til dette.

Sak 53/16: Evaluering av Hobbestad Grand prix..

Det er enkelt å administrere, og noe vi ønsker å fortsette med. Vi må sjekke ut at det ikke kolliderer med andre løp. I år var det samtidig med Sturlanatta, noe vi ble obs på for seint til å flytte løpsdagen.

Sak 54/16: NOF's rekrutteringsturnè 20. oktober.

Siden NOF er så fornøyd med tidligere opplegg fra Eiker, skal denne kvelden være på Ormåsen i år også. De som ønsker å være med fra Aktivutvalget er med "som gjester", men

hjelper til der det trengs. Det er ønskelig at det også stiller noen fra Rekruttutvalget. Husstyret ordner med kveldsmat.

Sak 55/16: Trenerkontrakt for sesongen 2017.

Malin fortsetter som trener frem til sommeren 2017. Etter dette er det avhengig av hvor Malin får jobb.

Sak 56/16: Aktivavslutningen 8. november. Organisering og innhold.

- Oppmøte Aktivutvalget klokka 17.00 for å forberede.
- Inger har hovedansvaret, og har gode og detaljerte lister fra fjorårets arrangement.
Hun må passe på å delegere oppgaver til resten av aktivutvalget.
- Spørre Hans Roar om han kan lage bildekavalkade. (Inger)
- Ole Johnny ordner med diplomer. Han får ark av Eli. Inger ønsker å ha disse uka før for å ha litt tid til å skrive på de.
- Gavekort (4x200kr) og evt sponsorpremier fra Bjørn Myhre sport. (Heidi)
- Finne premier på eget lager. Bl.a bruke feilvare-sprinttrøyene.
- Jentepokal: Lotte Myklemyr. Guttepokal: Ingen aktuelle. Juniorpokal: Ane Dyrkorn. Inger bestiller disse på Nøstetangen.
- Inger kontakter Siri Jahren for å få oversikten over Eikers deltakelse på alle løp.
- Husutvalget bestiller pizza til klokka 19.00 og ordner med mineralvann. Inger minner de på dette.

Sak 57/16: Evaluering av sesongen 2016.

Malin tar en evaluering med ungdommene i oktober. Hun har mange fine tanker rundt dette.

Sak 58/16: Eventuelt.

Ole Johnny har sendt mail til PWT om at Eiker ønsker 15-16 plasser til Tio-mila 2017, men har ikke fått noe svar enda. Han holder tak i saken. Eiker satser på å kunne delta med 2 damelag og 1 jentelag. Dette er i Gøteborg siste helga i april.

Det er ønskelig med en samling i fjellterreng til våren. HL går på Beitostølen og O-festivalen på Oppdal, og det er fint å kunne trene litt i fjellterreng. Hytta til Myklemyr på Eggedalsfjellet er en mulighet.

Neste møte: mandag 31. oktober klokka 18-20. Bevertning Øystein. Heidi Myklemyr